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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLENARI  DEL CONSELL ESCOLAR 
MUNICIPAL DE TARRAGONA CELEBRADA EL DIA 28 DE FEBRER DE 2023 
 
Sessió: Ordinària  
Data: 28 de febrer de 2023 
Lloc: Sala d’actes IMET 
 
Hora d’inici: a les 18:00 hores 
Hora de Finalització:  hores  
 
Assisteixen a la sessió: 
 
President delegat   
Sr. Manel Castaño Bachiller  
 
   
Membres que assisteixen:  Membres excusats: 
Sra. Maria Cinta Pastó i Sales 
Sr. Francesc Roca Rosell 
Sr. Sergio Píriz Martín 
Sra. Cristina Guzmán Roset 
Sra. Àngels Pérez Penalba 
Sra. Inés Solé Guillén 
Sra. Francesca Miracle Vallés 
Sra. Àngels Garola Recasens 
Sra. Ana Madrid Parra 
Sra. Elena Pascual Adserà 
Sra. Sheila Navarro Calvache 
Sra. Blanca Carrión Esquerra 
Sra. Herminia Robles Gomez 
Sr. Jordi Satorra Marin 
Sr. Josep Nolla Salvadó 
Sra. Esther Garro 
Sr. Lluís Escrichs 
Sr. Francisco Sardaña Álvarez 
Sra. Sandra Valls Fernández 
Sra. Núria Ibern 
Sra. Laura Bernaus López 
Sra. Maria Teresa Franch i Díaz 
 
 

 Sr. Bernardo Álvarez Merino 
Sra. Maria Elisa Vedrina Conesa 
Sra. Rosa Piñeiro Guibernau 
Sra. Maria Úrsula López Carricondo 
Sr. Jordi Rubio Piñol 
Sr. Jaume Sabater 
Sra. Núria Barberà Sole 
 
Membres que no assisteixen: 
Sra. María José Rivas Hernández 
Sra. Anna Vallve Fontana 
Sr. Pau Barceló Gea 
Sr. Lucia Medina Moreno 
Sra. Sara Cardona Zuruada 
Sra. Avril Franch García 
Sra. Eva Pocurll 
Sr. Josep Maria Juncosa 
Sr. Oscar Otero Rodríguez 
Sra. Montse Rovira Figueras 
Sra. Neus Roig Saiz 
Sr. José Diego Vargas 
 
 
 
 

Hi assisteixen la Sra. Clàudia Aznar Sedó, Directora de l’IMET; el Sr. Francisco Javier Gracia Sancho, 
cap de secció d’Educació Formal; la Sra. Montserrat Alegret Bartolí, tècnica de l’IMET;  la Sra. Maria 
Rosa Nevado Silva, tècnica de l’IMET, la Sra. Alba Cotes Olaya, tècnica de l’IMET, la Sra. Jèssica 
Casas Casajuana, tècnica de l’IMET, la Sra. Jordina Plaza Teixidó, tècnica de l’IMET i la Sra. Judit 
Ferrandiz Santaella, tècnica de l’IMET.  
 
Assisteixen com a convidats, el Sr. Joan Andreu Torres i la Sra. Neus Roig, com a membres del 
Consell Escolar de Centre.  
 
Actua de secretària delegada, la Sra. Alexandra Larriba Llauradó. 
 
A la ciutat de Tarragona, a les 18:00 hores del dia 28 de febrer de 2023, es reuneixen els/les 
senyors/es relacionats/ades, per tal de celebrar la sessió ordinària del Plenari del Consell Escolar 
Municipal, sota la presidència del Sr. Manel Castaño Bachiller, assistit de la secretària delegada, Sra. 
Alexandra Larriba Llauradó. 
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ORDRE DEL DIA 
 
El President dona la benvinguda als membres del consell escolar de centre, agraeix la seva 
participació i els convida a plantejar les propostes i suggeriments que considerin.  
 
Tot seguit passa a l’ordre del dia. 
 
1. Aprovar l’acta de la sessió anterior celebrada en data 26 d’octubre de 2022.  
 
Passada a votació l’aprovació de l’acta de la sessió anterior, celebrada el 26 d’octubre de 2022, és 
aprovada  per unanimitat de tots els membres assistents.  
 
2. Informació de la presidència. 
 
El President passa a explicar la informació de les principals activitats educatives que s’han realitzat a 
la ciutat, o que es desenvoluparan en les properes setmanes: 
 

• VulnerArts. El President explica que es tracta d’un projecte on es posa de manifest com l’educació 
i les arts ajuden a treballar les nostres vulnerabilitats. Diu que ha estat un èxit i s’ha fet amb la 
col·laboració de la Fundació Carulla. A partir d’aquest projecte es continuarà treballant. 
 

• Projectes de música Comunitària. Es tracta d’un intercanvi amb la Ciutat de Voiron, en el que hi 
han participat l’escola els Àngels i l’Institut escola Mediterrani, que tenen un vincle molt especial amb 
la música. El President explica que es tracta d’un intercanvi amb alumnes de centres de Voiron, on 
es posa la musica a les places. 

 

• Ciudades patrimonio. Es fan tot un seguit d’accions, una d’elles és el projecte “Aula Patrimonio” i 
aquest any hi participa l’escola El Miracle, i es farà intercanvi amb Córdoba, ja que per logística no 
ha pogut ser a Cuenca. 

 

• Dia Educació per la pau i la no violència. Es va fer al Palau de Congressos, ja que hi van participar 
molts centres. 

 

• Lego League. El President explica que es va fer el passat dissabte. Es tracta d’una trobada de 
treballs i experiències que fan molts centres de la província de Tarragona a través de la robòtica i la 
tecnologia.  

 

• 1 de març, propera trobada AFAS de Tarragona (trimestral). Són trobades que es continuaran 
fent perquè  considera important treballar conjuntament amb les Associacions de Famílies. 

 

• Projecte conjunt amb el PFI. Programa de transició al treball perquè puguin trobar feina o 
reincorporar-se al sistema educatiu. Com a novetat i experiència, s’ha treballat perquè tot allò que 
feien tingués una utilitat pràctica. En aquest sentit, l’alumnat ha fet unes estructures metàl·liques per 
al pati de la Llar d’Infants municipal El Ninot, on hi poden jugar els infants. 

 

• Eureka: Es vol continuar  la divulgació del pensament científic 0-3, per famílies i infants. Està previst 
un taller de geologia el proper 11 de març, i les llars infants municipals  participaran en el  Congrés 
Ciència 0-6 de la Universitat Manresa.  

 

• 21 de març Dia de la Poesia, que es realitzarà a la Rambla tram balcó. Certamen Olga Xirinacs. 
Es tracta d’un projecte del Pla Educatiu Entorn.  

 

• Torna la Guingueta, Espai educatiu i familiar al Parc de la Ciutat. Està previst que s’iniciï a finals 
de març. La voluntat és implicar més entitats, i ja hi ha instal·lada, físicament, una guingueta al Parc.  
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- En aquest punt el President passa la paraula a la Sra. Jordina Plaza,  tècnica de l’IMET, que 
explica que està previst que duguin a terme activitats fins desembre i aquest any està previst fer una 
programació setmanal a les tardes i que en puguin fer ús, també, altres entitats. 

 

• CALIDOSCOPI: Maig i juny tardes d’educació artística per alumnat ESO, dins el pla de millora 
d’oportunitats educatives (PMOE), fora escola.  
 

• LABORATORIS CREATIUS. 4 setmanes de juliol de 9 a 13h en 5 espais de la ciutat. 
 

 - En aquest punt el President passa la paraula a la Sra. Judit Ferrandiz,  tècnica de l’IMET, que 
explica que es duran a terme activitats on es treballarà una disciplina artística durant cinc setmanes 
a 5 espais diferents de la ciutat. 

 
El President exposa que aquestes i d’altres activitats que es desenvolupen als centres educatius, 
contribueixen a què Tarragona sigui Ciutat Educadora, i que la voluntat és impulsar tots aquells 
projectes educatius dels centres que s’obrin a la ciutat, a la participació comunitària.  
 
Per acabar, el President diu que si un procés marca el calendari educatiu és la Preinscripció, és per 
això que des de l’OME, la tècnica Jèssica Casas  explicarà la previsió dels ensenyaments obligatoris. 
 
3. Dades Preinscripció 23/24  
 
El President passa la paraula a la Sra. Jessica Casas, tècnica de l’OME, per tal que expliqui la 
informació relativa a la preinscripció per al curs 2023-2024. 
 
- Pren la paraula la Sra. Casas i exposa als assistents les dades de preinscripció del curs 23/24: 
 
“DIAPOSITIVA 1 
 
A continuació us presentaré la informació més rellevant pel que fa a la preinscripció del pròxim curs  
2023-2024 a Tarragona.  
 
DIAPOSITIVA 2 
 
Primer de tot mostrar-vos la natalitat des de l’any 2019 fins al 2021.  Com podeu veure pel que fa al 
1r curs del 2n cicle d’Educació Infantil, Infantil 3 (els infants nascuts el 2020) remarcar la davallada de 
la natalitat respecte a l’any passat, que com podeu veure en el gràfic hi ha una diferència de 63 infants. 
Al contrari, assenyalar que per ara, hi ha empadronats 1051 infants nascuts l’any 2021, el que ens 
dona una previsió de cara a la preinscripció del curs vinent.  
Pel que fa a la ràtio, aquest curs, serà de 20 alumnes per grup als centres educatius de titularitat 
pública i als centres educatius de titularitat concertada.  L’oferta inicial dels centres educatius es 
publicarà el dia 3 de març al diari oficial de la Generalitat de Catalunya.  
 
DIAPOSITIVA 3 
 
Pel que fa als grups, com podeu veure aquest curs l’oferta inicial és de 59, xifra que es compara amb 
l’oferta inicial del curs passat. Per aquest motiu es veu reflectit que l’Escola Marcel·lí i Domingo té un 
grup menys a l’oferta inicial d’aquest curs.   
Tenint en compte la davallada demogràfica que hem vist i la previsió de places pel curs 2023-2024 
que és de 1108 podem dir que hi ha un desequilibri entre l’oferta de places i el padró amb una sobre 
oferta de 134 places que comporta uns 6 grups aproximadament.  
 
DIAPOSITIVA 4 
 
Aquesta sobre oferta es veu reflectida en algunes de les zones educatives com podeu veure en 
aquesta taula que recull la relació entre el padró i l’oferta.  
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DIAPOSITIVA 5 
 
Pel que fa a la informació relativa a la preinscripció d’ESO, la ràtio inicial a  1r és de 30 alumnes per 
grup tant a centres educatius de titularitat pública i privada concertada, excepte en el cas de l’Institut 
Pont del Diable, l’Institut Torreforta i l’Institut Collblanc, que tenen una ràtio inicial de 27 alumnes per 
grup.   
Respecte a l’oferta inicial, la previsió és de 61 grups amb una previsió d’oferta de  1788 places per 
donar cabuda l’alumnat de 6è que suma un total de 1604 alumnes. 
 
 
DIAPOSITIVA 6 
 
En aquest quadre es pot observar més detalladament l’oferta inicial dels diferents centres educatius 
del municipi. Cal destacar que en el cas de l’Institut Tarragona, tot i que apareix en negatiu,  les tres 
escoles que té adscrites tenen doble adscripció. L’escola Pax i Pràctiques també estan adscrites a 
l’Institut Sant Pere i Sant Pau, per tant, s’espera que part de l’oferta de l’institut s’ompli amb alumnat 
d’aquests centres, alliberant també places a l’Institut Tarragona. Per altra banda, l’escola Serrallo 
també té la doble adscripció a l’Institut Martí i Franquès i Institut Tarragona, i per això també pot ser 
que l’alumnat es diversifiqui, equilibrant així les vacants finals dels instituts.  
 
També cal destacar que hi ha famílies amb alumnat escolaritzat a l’escola pública, que opten per fer 
la preinscripció a centres educatius concertats per cursar l’ESO, que com podeu observar en el quadre 
de la dreta fan una oferta diversa de places. 
 
DIAPOSITIVA 7 
 
En aquesta diapositiva i les següents podreu veure les accions que s’estan portant a terme per 
treballar en la línia del pacte contra la segregació escolar que es materialitza en el decret 11/2021 del 
16 de febrer per treballar per l’equitat educativa. 
 
Pel que fa a la detecció d’alumnat amb necessitats educatives específiques.  

• L'OME ha detectat 427 germans als centres educatius de la ciutat, el 40,8% respecte els 
infants empadronats. Els centres poden saber si són NEE-B. 

• Serveis Socials ha detectat 90 infants NEE-B. 

• Hi ha 240 alumnes a les llars d'infants municipals que són susceptibles de ser NEE-B.  

• L'EAP s'està coordinant amb els diferents serveis i treballant per validar els NEE-B i fent les 
intervencions corresponents amb les famílies. També està treballant per la detecció dels NEE-
A en coordinació amb els CDIAP's.  

• Des de la Comissió de Garanties d'Admissió es vetlla pel repartiment equilibrat de l'alumnat 
NEE. La previsió de reserva de places NEE es fa tenint en compte les zones educatives. Com 
a novetat aquest curs es diferenciarà internament entre la reserva de NEE-A i NEE-B. De fet 
hi ha convocada una reunió amb les direccions de tots els centres educatius a finals d’aquesta 
setmana on els presidents de les comissions donaran tota la informació.  

Des de l’OME volem agrair tots els esforços i el treball que realitzen els centres educatius, les llars 
d’infants, Serveis socials, l’EAP, el CDIAP i les Comissions de Garanties d’Admissió.   
 
DIAPOSITIVA 8 
 
Com podeu veure l’Oficina Municipal d’escolarització continua posant tots els seus esforços en totes 
aquelles accions que donen suport en el procés de la preinscripció per arribar al màxim de famílies 
fomentant així l’escolarització de tot l’alumnat del municipi.  
 

• Per aquest motiu s’ha fet l’ Enviament de cartes amb la nova Guia de Centres a les famílies 
amb infants nascuts l'any 2020. 

• S’ha fet el Recull de les Jornades de Portes Obertes dels centres educatius a la web de l'OME. 

• Es fa l’Atenció a les famílies de 9h a 14h amb cita prèvia de forma presencial. 

• També es fa l’Atenció a les famílies per correu electrònic i per telèfon.  

• Es realitza la Coordinació amb els Punts Òmnia, que donaran suport en la realització de la 
preinscripció a les famílies que no puguin desplaçar-se a l'OME o als centres educatius. 
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• S’ha creat el Material de mà amb el resum de la informació més rellevant de la preinscripció. 

• I es farà Suport i es donarà informació als centres educatius de la ciutat que ho necessitin. 
 
DIAPOSITIVA 9 
 
També, des de l’oficina Municipal d’escolarització:  

• Hem impulsat la xerrada “ens preparem per a l’escola” a càrrec del Doctor en ciències de 
l’educació per la URV Josep Maria Cornadó  realitzada el 15 de febrer. Per primera vegada 
aquesta activitat es va fer de manera presencial i en una retransmissió en directe pel canal 
de Youtube de l’ajuntament en la que van participar una cinquantena de famílies i que ja ha 
tingut més de 200 visualitzacions.    

• També durant aquesta setmana les tècniques de l’OME estem  realitzant xerrades 
informatives a les llars d’infants municipals,  on s’informa de tot el procés de la preinscripció, 
es fa incís d’aquelles errades que són més comuns, aspectes tècnics a tenir en compte i es 
resolen qüestions.  

• I Demà dia 1 de març, farem la  xerrada informativa en format telemàtic oberta a tota la 
ciutadania i a la comunitat educativa del municipi.  

 
DIAPOSITIVA 10 
 
Les accions que s’estan portant a terme per minimitzar l’escletxa digital són:  

• Coordinació amb els Punts Òmnia. Camp clar Torreforta i Riuclar. 

• Atenció a les famílies presencialment, per telèfon i per correu electrònic per donar informació 
sobre el procés de preinscripció.  

• Atenció a les famílies amb cita prèvia de dilluns a divendres de 9h a 14h, per donar suport a 
les famílies per fer la preinscripció (del 6 al 20 de març i en període fora de termini). 

• Projecció en directe de les xerrades als centres cívics de Sant Pere i Sant Pau, Torreforta i 
LLevant.  
 

DIAPOSITIVA 11 
 
Ja per anar acabant informar de les accions de difusió que s’han plantejat des de l’OME com per 
exemple: una falca publicitària a la ràdio, l’enviament de notes de premsa, vinils al bus urbà, difusió 
per les xarxes socials i enviament de la informació més rellevant als centres educatius, entitats  i 
serveis.  
 
DIAPOSITIVA 12 
 
Per últim,  comentar-vos que a la web de l’IMET (imet.tarragona.cat) i trobareu tota la informació de 

la preinscripció i que aquesta s’anirà actualitzant al llarg de tot el procés.” 
 
El President dona les gràcies a les persones que estan treballant a l’OME, que treballen durant tot 
l’any ja que hi ha matrícula viva. Tot seguit s’obre un torn de paraula per si algun membre del Consell 
vol plantejar alguna qüestió en relació a les dades de preinscripció que s’han exposat.  
 
No hi ha cap intervenció. 
 
4. Donar compte dels treballs realitzats per les diferents Comissions de Treball. 
 
El President diu que cadascuna de les persones que presideixen les comissions passarà a explicat 
els treballs que s’han dut a terme. 
 
4.1. Comissió de Treball Observatori per l’equitat.  
 
Pren la paraula la Sra. Anna Madrid i explica  el resum de la programació i de les accions del curs 
escolar 2022-2023: 
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“Programació: 
 
- 6 d’octubre 2022. Sessió 1: Dades d'inici de curs, programació de l'Observatori per a l'Equitat 
Educativa de Tarragona i preparació per la taula local de planificació educativa. 
 
- 17 d’octubre 2022. Sessió 2: Preparació per la taula local de planificació educativa i propostes per 
minimitzar l'escletxa digital durant la preinscripció. 
 
- 24 de novembre 2022. Sessió 3: Propostes per minimitzar l'escletxa digital durant la preinscripció i 
material d'acollida educativa. 
 
- 14 de febrer 2023. Sessió 4: Presentació de les mesures per minimitzar l'escletxa digital durant la 
preinscripció i material d'acollida educativa. 
 
Accions que s'han portat a terme 
 
- Programació de l'Observatori per a l'Equitat Educativa de Tarragona.  
- Preparació per la taula local de planificació educativa. 
- Presentació de les mesures per minimitzar l'escletxa digital durant la preinscripció. 
- Presentació de les dades d'inici de curs. 
- Propostes de les mesures per minimitzar l'escletxa digital durant la preinscripció. 
- Elaboració del contingut del material d’acollida educativa. 
 
Accions de les properes sessions 
 
- 18 d’abril 2023. Sessió 5:  Última revisió del contingut del material d'acollida educativa. 
 
- 29 de maig 2023. Sessió 6: Presentació de les dades de preinscripció, avaluació i planificació de la 
programació de l'Observatori per a l'Equitat Educativa de Tarragona.” 
 
Per acabar, la Sra. Madrid convida als membres del Consell a formar part de la Comissió. Diu que 
inicialment es van programar cinc sessions i ara s’ha previst una sessió més, perquè s’està treballant 
amb el material de benvinguda. 
 
- La Sra. Jessica explica que una de les finalitats del material d’acollida és que sigui la representació 
del què vol la ciutat de Tarragona a l’hora d’acollir les persones que arriben i que aquestes tinguin una 
bona guia, clara, concisa, amb una mirada de municipi que mostri la gran qualitat educativa de la 
ciutat.  
 
4.2. Comissió de Treball Camins escolars i mobilitat. 
 
El President passa  la paraula a la Sra. Blanca Carrión, presidenta de la Comissió. 
 
- Pren la paraula la Sra. Blanca, i explica que aquest curs s’ha treballat amb la Cooperativa l’Escamot 
i s’està duent a terme el  Bus a peu, que es fa en 4 escoles de la ciutat (El Miracle, Pax, Pràctiques i 
Dominiques). S’han fet reunions amb les famílies i l’alumnat per definir els itineraris.  
 

Pel que fa a mobilitat, explica que s’està esperant la partida per poder col·locar les senyals a 
les escoles que falten. Explica que es tracta de millorar l’entorn de mobilitat dels centres educatius 
(senyalització, grup treball Pla Educatiu d’Entorn-PEE). Dins el PEE, les escoles que treballaven els 
ods s’han fet uns grups de treball que finalitzaran per Sant Jordi i el 2 de juny es presentaran a 
l’Ajuntament. 

 
La Cooperativa Escamot ha aconseguit un finançament de la Generalitat per a la millora 

mobilitat i autonomia infantil Estratègia Catalana de la Bicicleta, i faran un seguit de tallers a l’alumnat 
de 6è de les escoles. 

 
- El President diu que tot això forma part del compromís que van adquirir de treballar per la 
sostenibilitat de la ciutat i posar a l’abast dels nois i noies aquesta educació per la mobilitat sostenible. 
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Explica que ha costat arrencar, per les dificultats de la ciutat, ja que no és fàcil en una ciutat on es 
pensa amb els cotxes.  
 
4.3 Comissió de Treball per una Ciutat Inclusiva.  
 
- El President passa la paraula a la Sra. Sandra Valls, presidenta d’aquesta Comissió. 
 
- La Sra. Sandra Valls explica que arrel de la demanda es va crear aquesta Comissió. El 16 de febrer 
es va fer la primera reunió i es va convidar a la Sra. Rosa Maria Mercadé, tècnica del departament de 
capacitats diverses de l’Ajuntament i a la Sra. Anna Elisabeth Jacas, que forma part de l’escola 
d’educació especial.   
 

Continua explicant que l’objectiu d’aquesta comissió és treballar per una ciutat inclusiva, les 
famílies que tenen fills amb alguna discapacitat no poden participar en activitats que es fan a la ciutat,  
cal fer visible aquesta realitat i fer que les famílies es trobin incloses. Tenen la part de la pública i 
especial, però  falta la representació de l’escola concertada i anima als membres a formar-ne part.  

 
Els objectius que s’han proposat d’aquí a la propera reunió són, fer una foto de la situació real 

de l’alumnat amb necessitats educatives especials, en tots els nivells educatius i en tots els tipus 
d’escoles i instituts;  sensibilitzar a la ciutadania respecte la diversitat;  fer formació específica, ja sigui 
a famílies, docents...; elaborar una guia de serveis educatius i de lleure. 
 
- El President explica, abans de passar a obrir el torn de paraules, que un dels compromisos era el 
Consell d’Educació de Tarragona, i per posar en sintonia el Consell escolar amb la ciutadania i entitats, 
ampliant la mirada a entitats que tenen un valor educatiu. Ja tenen un esborrany del nou Reglament 
del Consell escolar i passa la paraula a la Sra. Alexandra Larriba, perquè expliqui en quin tràmit es 
troba el Reglament. 
 
- La Sra. Larriba explica que ja tenen un esborrany i que en pocs dies s’enviarà a tots els membres 
del CEM per si volen fer alguna aportació, es convocarà a la Comissió Tècnica del Reglament i la 
previsió és que vagi al Plenari de l’Ajuntament del proper mes d’abril o maig, per a la seva aprovació 
inicial.  
 
5. Torn obert de paraules. 

 
S’obre el torn obert de paraules. 
 
- El Sr. Francisco Sardaña, pren la paraula i demana si es pot projectar l’informe de preinscripció i fer 
alguna observació. En relació a les dades de padró i oferta que surten a la primer pàgina, pregunta 
quina oscil·lació hi ha amb la matrícula real, al final dels processos. És a dir, quina diferència hi ha 
dels matriculats amb el padró, entén que caldria tenir les dades històriques. 
 
- El Sr. Francisco Javier Gracia Sancho, cap de secció d’Educació Formal, respon que està al voltant 
del 5% aproximadament i es recuperarà al voltant del 2%.  
 
- El Sr. Sardaña, exposa que a les taules de la pàgina 4, caldria afegir quantes places s’ha reservat 
per NESE A i NESE B. Diu que el 3 de març sortirà l’oferta al DOGC, ara se sap quina previsió tenim 
i  ajudarà a planificar.  
 
- La Sra. Jessica  Casas, respon que posar l’oferta separada, és avançar-se a una informació que 
representa que ha d’informar el proper divendres i per aquest motiu no s’ha fet així, posteriorment es 
pot afegir.  
 
- El Sr. Sardaña diu que vol posar de manifest l’aportació de la concertada en aquest terreny, ja que 
si es tenen totes les dades es pot fer una millor planificació. Finalment, pregunta si posteriorment es 
farà un informe de tots aquests decalatges que es produeixen. 
 
- La Sra. Casas respon que ja ho tenen en compte. En una de les comissions de l’Observatori es va 
valorar entre tots els membres quins indicadors establir, per treballar. No és fàcil, perquè només tenen 
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l’experiència d’un curs, però es té molt en compte i es treballarà per  complementar en l’observatori i 
treballant-ho i tenir dades més rellevants.  
 
- El President, explica que en relació a la participació dels representants municipals en el consells 
escolars, hi ha d’haver una comunicació fluida i, tot i que sempre hi ha marge de millora, s’intenta i 
treballa per fer que la comunicació sigui el més àgil possible. Les qüestions que es plantegen es 
passen als respectius departaments que tenen la competència en la matèria i, per aquest motiu, de 
vegades es demora la resposta de les demandes. Diu que es treballarà per millorar la comunicació.  
 
- El Sr. Jordi Satorra, recorda que en el darrer Consell Escolar va plantejar l’escreix d’alumnes de més 
que provoca una ratio de 30 alumnes a secundària, i en aquest sentit va elevar un informe al 
Departament d’Educació. Vol constatar que la matrícula viva provoca un impacte molt gran que fa 
necessari fins a 11 nous grups i dona lloc a ratios de 32/33. Aquesta és una anomalia que sempre es 
produeix, tot i que a data d’avui no hi ha aquesta ratio, se sap que augmentarà.  
 
- El President respon que es va traslladar aquesta qüestió a la taula mixta i la resposta que van tenir 
també va ser en aquesta línia però tornaran a insistir en aquesta qüestió. 
 

I sense cap altre assumpte a tractar, essent les 19:05 hores del dia assenyalat, s’aixeca la sessió  per 
ordre de la Presidència, de la qual cosa jo, secretària delegada, en dono fe. 

Vist i plau                                                                                               La secretària delegada, 

El president delegat, 

 


